
Bestyrelsesmøde 4. juni 2024 kl.19.30
Lokation: Ørnebakken 12

Referat
1. Valg af Referent : Tina Ege

a. Mødereferat fra sidste møde godkendt og lagt på hjemmesiden

2. Planlægning af kommende bestyrelsesmøder:
a. 20. august - møde 4 2024 kl.19.30 - mariehøj
b. 29. oktober - møde 5 2024 kl.19.30 - mariehøj
c. 3. december - møde 6 2024 kl.19.30 - mariehøj
d. 28. januar - møde 1 2025 kl.19.30 - mariehøj (inkl. kasserer)

Peter reserverer lokaler

3. Status fra gartner gruppe / grønne arealer (Jens/Stig/Tina)
a. Status Faunus ifht. grønne arealer (en del henvendelser)

i. Der har været en del klager over græsslåning og rydning af buskas i
mellemgange/slugter mm.

ii. Gartnergruppen har haft møde med ham efter de første
græsslåninger, hvor der var helligdage i græsslåningen mm. Nogle
områder er blevet bedre andre ikke. Gartnergruppen tager endnu et
møde med Faunus.

iii. Det skal aftales at græsslåning ca samme dage tirsdag-onsdag,
hvilket tages med Faunus og efterfølgende orienteres i nyhedsbrev.

iv. Gren fra træ på Ørnebakken knækket af d.d. Jens beder hækkeklipper
tage denne med, samt det afskårne hækkeklip fra medlemmerne, da
han kommer forbi i løbet af en uges tid.

v. Forslag om at vi forsøger at inddrage beboerne igen til beskæring af
visse områder fx ved at lægge brev i postkassen. Skal koordineres.
Det svære bliver (også) bortskaffelse af affaldet. Der arbejdes videre
med dette.

b. Status Hækkeklipning (faktura 13051 fra PL Service netop kommet)
i. Hækkeklipper skal tage slugter / mellemgange vertikalt. Han kommer

løbet af en uges tid.
ii. Bestyrelsen aftalt gåtur tirsdag den 11/6 kl.20.30 fra Stig K47 for at se

på arbejdet efter Hækkeklipperen har været i gang.
iii. Driftsudvalget går i dialog med hækkeklipper vedr. brolægningsstier

og gavle. Et obs på at højden skal reguleres og murene holdes fri.
iv. Der er modtaget regning for gavle og slugter (april), skal undersøges.

c. Orientering om det grønne arbejde til medlemmerne: vi vil beskrive hvem gør
hvad, hvornår på hjemmesiden. Offentliggørelse af kontrakter (uden priser)
men med billeder. Linkes til nyhedsbrev. Peter sørger for opdatering hurtigst
muligt.

d. Flere henvendelser: det er aftalt at Tina svarer fra bestyrelses e-mail.

4. Administration
a. Nyhedsbrev / hjemmeside: 143 kontakter, 126 subscribers. Udsendelse

lykkes til 99,2%. Open = ca.80% i gennemsnit. Åbnes typisk ved 9-tiden og



17-tiden. Der er 187 matrikler, så vi mangler at få flere med. Peter udarbejder
et skriv indenfor den kommende måned som kampagne for nyhedsbrevet, så
flere i Grundejerlauget kommer med på nyhedsbrevet.

b. Snerydning
i. Generalforsamling i FVR (Forening for vejlaug i Rudersdal Kommune)

den 2. maj deltog Peter + Ole.
1. Opsigelse af kontrakt med BS Landskabspleje jf. bilag.: FVR

vil gerne have fuldmagt til samlet at opsige alle foreningers
kontrakter - Svar til FVR senest 20/6-2024. Vi opsiger selv.

2. Alternative muligheder for vinterservice fra FVR:
a. Forhandlinger ikke afsluttet, 2 tilbud præsenteret, 1

tilbud lige ankommet.
b. Nyt forslag præsenteres i august

3. HUSK: Alt fremtidig kontakt direkte til BSLP via
kontakt@bslp.dk

c. L&R: Status
i. Møde med L&R: Peter + Ole deltog fra bestyrelsen, samt Ulla+Birger

fra Ø19 med billeder og dokumentation. Peter har skrevet og spurgt
om en opdatering.

d. Rensning og gennemgang af regnvandsbrønde: I dialog med et kloakfirmaer -
Peter har kontakten.

e. Fælles skraldespande på legeplads: Birgitte (suppleant) har fundet at der
måske er mulighed for placering af fælles spraldespand ved vores legeplads
område ansøgningsfrist 1/7-2024 - link:
https://sammenom.rudersdal.dk/da-DK/projects/onsk-dig-en-baenk
i. Det eneste krav der er, at der skal være offentlig adgang. Om det

er privat eller offentligt område er underordnet.
ii. Beslutning: Bestyrelsen mener ikke der skal ansøges om

skraldespand, da der ikke er behov i det området ser fint ud.
f. Beboerhenvendelser:

i. Telt på fællesgræsplæne? Bestyrelsen besluttede ikke at give
tilladelse til telt på fællesgræsplæne for et privat arrangement, da det
kan blive en glidebane af forespørgsler når det handler om lignende
private arrangementer. Fælles arrangementer fx. vejfest mm. er en
anden sag.

5. Eventuelt. Bestyrelsen lavede en gåtur som sidste del af mødet, hvor alle slugter,
trapper og stier blev efterset og taget bestik. Der gås endnu en tur om 1 uge når
slugter burde være klippede af hækkeklipper.

Mødet sluttede ca. kl.21.30
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